
Interpellation 
Till:  Ordförande Tekniska nämnden

Mätning av droger i avloppsvattnet 
Mycket fokus ligger i dessa dagar på dricksvattnet i Visby. Så inte denna interpellation som 
handlar om avloppsvatten. 

Mätning av förekomsten av droger i Visbys avloppsvatten redovisas då och då i media, ofta med 
fokus på sommarsäsongen.  Droger är inte bara ett sommarfenomen och mätningar av 1

avloppsvattnet bör kunna användas i flera olika sammanhang. Till exempel samarbete med 
polisen, sjukvården och arbete med information i skolor osv. 

Frågan är om vi inom kommunen tar vara på de möjligheter som mätningar av drogförekomst i 
avloppsvattnet kan ge. 

Därför frågar jag tekniska nämndens ordförande: 
1. Mäts förekomsten av droger i Visbys avloppsva:en regelbundet under året eller bara 

på sommaren? 
2. Hur används mätresultaten för förebyggande arbete inom andra förvaltningar än TKF? 

Anna Hrdlicka 

 Ett inslag i P4 Gotland från 2013 (!) redovisade drogförekomsten veckorna 24-33. I övrigt är det relativt 1

tomt i media. 


